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- 

Presentatie 
opvragen 

- 

waarom niet iemand 
aanwezig? 

-__ 

Vanuit 
energiescan (rapport krijgen 

we 

nog): 
kansen voor 

verduurzaming 

- 

_Bezoekersaantallen 
gestegen 

-_ 

Animocijfer 
valt binnen 

landelijk gemiddelde 

-___Ruimte 
in 

daluren is er voldoende 

-__Exploitatie-analyse 
2022: zwembad, sporthal 

en deels culturele zaal technisch één 

geheel. Op basis van aannames en 

schattingen 
is er een 

scheiding gemaakt 
tussen 

sporthal en zwembad. 

- 

de 
cijfers 

van 2022 
zijn ogv energie 

en 

huurprijzen 
niet meer realistisch 

- 

Renovatie: voor komende 
20 

jaar rekening gehouden 

- 

Optie: 
scenario doorrekenen 

één 
bad 

- 

Over 2 weken 
rapportage 

- 

Voor 
scenario nieuwbouw en 

sluiting 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


